
Referat af generalforsamling i Grenå Cykel Club 

Onsdag den 26 Februar 2020 

Mødet blev holdt i Grenaa Idræts Center 

 

 

Dagsorden Referat 

1. Valg af dirigent + referent 
  

 

Ordstyrer Hans Jørgen Rasmussen 
Referat Jens Erik Jakobsen  
Der var 19 fremmødte til årets generalforsamling 

2. Formandens beretning for det forløbne år Formandsberetning kan læses på klubbens hjemmeside  
 
  

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab  Henning spurte om antal medlemmer i forhold til 
kontingent indbetalinger. Der er ikke helt styr på om alle 
medlemmer har betalt kontingent for 2019.  
 
Sidste års underskud er nu vent til et pænt overskud i 
klubkassen. Regnskabet blev godkendt 
 
Regnskabet kan ses på klubbens hjemmeside 
 
 

4. Fastlæggelse af kontingent Uændret kontingent 2020 
 

5. Indkomne forslag 
 

 
Der var ingen indkomne forslag 
 

Valg til bestyrelsen  :  
 
Valg af formand (ulige år) 
   
Valg af kasserer (lige år)  
 
 
 
 
Valg af 5 bestyrelsesmedlemmer:  
 
Børn/Unge udvalg (ulige år) 
 
MTB-udvalg (ulige år) 
 
Landevejsudvalg (lige år)   
 
 
 
 
PR/formidlingsudvalg (ulige år)  
 
Sponsorudvalg 

 
 
Ole Poulsen 
 
Claus Pedersen  (ønsker ikke genvalg) 
 
Gitte Rygård blev valgt som ny kasser  
 
 
 
 
Betinna Hansen 
 
Jens erik Jakobsen 
 
Lisbeth Ginnerup blev genvalgt 
 
Der er et stort ønske om flere medlemmer i 
landevejsudvalget 
 
Nete Budtz  
 
Henning Nørskov blev genvalgt 



Valg af supplanter :   
 
Valg af suppleanter (hvert år)  
Børn/Unge udvalg  
Landevejsudvalgsudvalg  
MTB-udvalg  
Sponsorudvalg  
PR/formidlingsudvalg  
 

 
 
 
Jens Borneman 
Klaus Andersen 
Rasmus Stougård 
Gitte Rygård 
Jens Erik Jakobsen 
 

Valg af revisor og revisorsuppleant 
 

Revisor Peter Cristensen  
Claus Pedersen 

Eventuelt 
 

 
 

       

Der er ønske om en teknikbane/multibane i skoven bag IDC 
Ruud Conijn og Jens Borneman vil forsøge at sætte et lille 
udvalg sammen, som vil finde ud af at få sat noget i gang. 
I første omgang skal kommunen kontaktes.  
 
Der var forslag om et udvidet festudvalg. Der var ingen der 
meldte sig så det gamle udvalg forsætter.  
 
 
 

Erkendtligheder Claus Pedersen fik en gave som afgående kasser 
 
 
 

 


